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MECLİS MÜZEKKERE TUTANAĞI 

           Belediye Meclisinin Mayıs  ayı olağan  toplantısı 02.05.2024 Perşembe günü saat 

14.00’da belediye meclis  toplantı salonunda  Belediye Başkanı Turgay ATASELİM  

Başkanlığında üyelerden,  Ahmet HATİNOĞLU, Serhat ALTIN, Zafer KAZANCIOĞLU, 

Emel ÖZKAN ERGÜNEY , Yunus Emre BÜYÜKOĞLU, Recai ÖZDEMİR , Ziya Hurşit 

ÇELİK, Birkan UYANIK, Kerem ÖZKAN, Mehmet AKSOYLU ve Pelin YILDIZ’ın 

katılımlarıyla toplandı. Başkan arkadaşlar ekseriyet vardır oturumu açıyorum dedi. Başkan 

arkadaşlar gündeme geçmeden bir önceki meclis kararları ve tutanaklarını okutuyorum dedi ve 

okundu. Okunan bu karar ve tutanaklara itirazı olan var mıdır dedi, üyelerden itiraz eden 

olmadı.          

         Başkan arkadaşlar gündeme geçmeden önce gündem dışı  başkan yardımcısının bir 

önergesi vardır dedi, önerge belediyemizde çalışan  memur ve  tam zamanlı sözleşmeli 

personelin  üyesi olduğu  yetkili sendika ile  sözleşme yapılması için  tarafıma  yetki verilmesi 

konusudur. Konunun gündeme alınmasını teklif ediyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. 

         Başkan arkadaşlar  imar plan değişiklikleri ile ilgili  4 adet dilekçe  vardır, gündeme 

alınmasını teklif ediyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. 

         Başkan arkadaşlar gündemin 1.nci maddesi  2023 mali yılı  belediye kesin hesap 

cetvellerinin  görüşülmesidir. Sizlere de dağıtılmış olan  kesin hesap cetvelleri ile ilgili 

bilgilendirme yapması için mali hizmetler müdürümüze söz vereceğim dedi, söz alan mali 

hizmetler müdürü 55.000.000,00 (ellbeşmilyon ) TL olarak belirlenen  belediye bütçesinin  

ihtiyaçtan ötürü  Eylül ayında 40.000.000,00 (kırk milyon) TL  ek bütçe yapılmış  ve toplam 

95.000.000,00 (doksanbeşmilyon )TL’ye bağlanmıştır. Bunun yaklaşık 90.000.000,00 

(doksandörtmilyon)TL’harcanmıştır.18.860.000,00.- ( Onsekizmilyonsekizyüzaltmışbin 

TL bir önceki bütçeden devretmiş,80.000.000,00 (seksenim milyon )TL tahakkuk yapılarak  

toplam= 101.000.000,00 (yüzbirmilyon) TL  gelir gerçekleşmiştir. 81.000.000,00 ( 

Seksenbirmilyon )TL tahsil edilerek  20.000.000,00 kalan (yirmi milyon )TL’de  gelecek 

yıla devretmiştir. Başkan arkadaşlar  genel hatlarıyla  bilgilendirme yapılan  kesin hesapla ilgili  

söz almak isteyen var mıdır dedi, üyelerden söz alan olmadı.  

           Başkan arkadaşlar 2023 mali yılı  belediye kesin hesap cetvellerinin aynen kabulünü 

oylarınıza sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. 
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                                                    Karar No       : 02.05.2024 

                                                     Karar No       : 24 

 

    2023 mali yılı belediye kesin hesap cetvellerinin aynen kabulüne oybirliği ile karar verildi. 

     

 

          Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM         Emel ÖZKAN ERGÜNEY     Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

      Başkan arkadaşlar gündemin 2.nci maddesi  ilçemiz sınırları içerisindeki tır parkından  şehir 

merkezi arasında servis konulması  konusunun görüşülmesidir. Başkan arkadaşlar  İl Özel 

İdaresi tarafından işletilen  tır parkı  şoför esnafının  ilçemiz hizmetlerinden  faydalanabilmesi 

için  ve  ilçemiz esnafının da  kazanç sağlaması adına  tır parkı ile şehir merkezi arasında  

belediyemiz adına  ücretsiz servis  koymayı düşünüyoruz. Bildiğiniz üzere  bir süre önce  bu 

güzergahta çalışan tırlar  ilçe merkezindeki AGM arkasında  park alanında  ve  Gençlik Merkezi 

Müdürlüğü yanındaki  alanda  araçlarını park ederek genel ihtiyaçlarını karşılamak adına  

ilçemizde  alışveriş yapmakta,  bu da küçük esnafımızın  ticaretine  katkı sağlamaktaydı. Ancak,  

bir takım meskenlerden gelen şikayetler doğrultusunda  bu alanlarda park eden tırlar  

kaldırılarak  tır parkına  park etmeleri sağlandı. Ancak,  bu konu  ticari kazanç sağlayan 

esnafımız adına  ciddi bir kayıp oldu. Bizde  bu sorunun çözümü için  ve  esnafımıza katkı 

sağlamak amacıyla  böyle bir projeyi hayata geçirmek istedik. Yine bunun yanında  mülkiyeti 

Çoruh Üniversitesine ait  eski Çay Fabrikası idari binasının bulunduğu alanda düzenleme 

yaparak  geçici bir tır parkı alanı oluşturmayı düşünüyoruz.  Başkan arkadaşlar bu konu ile ilgili 

söz almak isteyenler var mıdır dedi, söz alan üyelerden Ziya Hurşit ÇELİK biz bu konuyu 

değerlendirdiğimizde  buraya ayrı bir hat konulacak düşüncesindeydik. Belediye olarak  servis 

konulması elbette  doğru bir karar  yaz aylarında  bu servis  plaja  gidecek vatandaşlarımız için 

de  kullanılabilir. Söz alan üyelerden Birkan UYANIK  servisin ücretli olmasının  daha uygun 

olacağını,  hatta  bu güzergah için  zaman zaman mazot desteği verdiğimiz şehirci dolmuşlarına  

güzergah hattı verilerek  onlar için de  bir gelir  sağlanabilir dedi. Başkan arkadaşlar  elbette ki  

2-3 aylık süreçte  bu konuyu değerlendireceğiz. Hangisi bizim için faydalı olursa  onu tekrar 

meclis gündemine getiririz. Gerekirse şehir içi dolmuşlarının güzergahına yeni bir güzergah  

hattı   ekleyerek  herkesin kazanacağı  bir projeyi hayata geçirmiş oluruz . Başkan arkadaşlar  

ilçemiz sınırları içerisinde  hizmet veren  tır parkı ile  şehir merkezi arasında  ilçemizde faaliyet 

gösteren  küçük esnafımızın  talepleri doğrultusunda  belediyemiz adına  ücretsiz  servis 

konulmasını   oylarınıza sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. 
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                                                   Karar No       : 02.05.2024 

                                                   Karar No       : 25 

 

 

     İlçemiz sınırları içerisinde  hizmet veren  tır parkı ile  şehir merkezi arasında  ilçemizde 

faaliyet gösteren  küçük esnafımızın  talepleri doğrultusunda  belediyemiz adına  ücretsiz  servis 

konulmasına oybirliği ile karar verildi. 

 

          

         Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM            Emel ÖZKAN ERGÜNEY   Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

 

      Başkan arkadaşlar gündemin 3.ncü maddesi  ilçemiz Cumhuriyet -1 deresinde  DSİ 

tarafından yapılan  taşkın projelerinin  imar planına işlenmesi konusudur. Başkan arkadaşlar  

eski Lipton Çay Fabrikasından  Kabisre deresine kadar yapılan  kanal çalışması  daha önceki 

meclis toplantısında  imar planımıza  işlenmişti. Ancak imalat esnasında  kot kurtarmadığı  ve 

ırmak suyunun  geri basacağı  nedeni ile  güzergah değişikliği talep edildi. Bu değişiklikle  400 

metrelik hat yaklaşık 700 metreye çıkarılacak. Ancak,  yaptığımız çalışmada  DSİ’nin kanal 

yapımı için  % 2 eğim yeterli iken  şu anki kanalın eğimi % 4 civarındadır. Bu nedenle  kanal 

hattı değişikliğini  uygun görmüyoruz ve  bu konuyu  DSİ Bölge Müdürlüğüne ilettik. Kendileri  

konuyu yerinde inceleyeceklerini söylediler. Ayrıca Çarmıklı çeşmesinden  Kabisre deresine 

de  kanal ihtiyacımız var iken ödenek yokluğundan yapamadıklarını söylediler. Ancak,  ödenek  

yok dedikleri bir yerde  neden 300 metre ilave  kanal yapılması gündeme getiriliyor. Buraya 

harcanacak artı maliyet ile  bu güzergahtaki kanal projesi de  yapılabilir. Bu nedenle  bu konu  

yeniden incelendikten sonra  karar alınacaktır. Söz alan Ziya Hurşit ÇELİK imar plan 

değişiklikleri ile ilgili taleplerde  parsel sahibinin kim olduğu ve komşu parsellerin de  kimlere 

ait olduğu belirtilirse  doğru olur diye düşünüyorum. Başkan arkadaşlar  elbette bu bilmeniz 

sizin en doğal hakkınız. Zaten bu talepler  komisyona geldiğinde  komisyon üyesi 

arkadaşlarımız  bu taleplerin kimlere ait olduğunu biliyor. Gerekirse  sizlerde  meclis üyeleri 

olarak  imar müdürlüğümüzden  her türlü bilgiyi edinebilirsiniz. 

        Başkan arkadaşlar gündemin 4.ncü maddesi Cumhuriyet Mahallesi 236 ada 244 parselde  

talep edilen   mevzi imar planının  görüşülmesidir. İmar komisyonumuz  konu ile ilgili 

çalışmaları henüz tamamlayamadığından  çalışmalar bittikten sonra konu yeniden gündeme 

gelecektir. 

      Başkan arkadaşlar gündemin 5.nci maddesi belediyemizde görev yapan  memur ve  tam 

zamanlı sözleşmeli personelin  sosyal denge  sözleşmesi konusunda  yetkili  sendika ile  

sözleşme yapılabilmesi için  meclisten tarafıma yetki verilmesi konusudur. Başkan arkadaşlar 
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2014 yılından beri uygulanan  ve  bir önceki dönemde de  devam eden  bir konudur. Ancak, 

sözleşme yapılabilmesi için meclis tarafından  belediye başkanına yetki verilmesi gerekiyor. 

Biz bu eksikliği tamamlamak adına konuyu gündeme getirdik. Başkan arkadaşlar  konu ile ilgili 

söz almak isteyenler varmalıdır dedi, söz alan üyelerden Ziya Hurşit ÇELİK  bu konunun  

gündeme getirilmesi  herhangi bir sendika  değişikliği nedeni ile mi olmuştur dedi. Başkan 

cevaben konuşmasında  sendika değişikliğinin  çalışanın bireysel özgürlük hakkı olduğunu 

,bizlerin buna karışamayacağını, yetkili sendika ile  sözleşme  yapılması için  yetki  verilmesi 

gerektiğinden  konu gündeme getirilmiştir. Bunun dışında herhangi bir amaç yoktur. Başkan 

arkadaşlar  belediyemiz bünyesinde görev yapan  memur ve  tam zamanlı sözleşmeli 

personellerle ilgili  yetkili sendika ile  yasal mevzuatlar gereği  sosyal denge sözleşmesi 

yapılabilmesi için   tarafıma yetki verilmesini oylarınıza sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile 

kabul edildi. 

                                                   

 

                                                   Karar No       : 02.05.2024 

                                                   Karar No       : 26 

 

   Belediyemiz bünyesinde görev yapan memur ve  tam zamanlı sözleşmeli personellerle ilgili  

yetkili sendika ile  yasal mevzuatlar gereği  sosyal denge sözleşmesi yapılabilmesi için  belediye 

başkanına  yetki verilmesine oybirliği ile karar verildi.   

         

           

          Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM        Emel ÖZKAN ERGÜNEY   Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

       

      Başkan arkadaşlar gündemin  6.ncı maddesi  imar plan değişiklikleri ile ilgili dilekçelerin 

görüşülmesidir. Bu konu ile ilgili ilk dilekçe  Musazade Mahallesi 794 ada, 8 parselde  plan 

değişikliği talebi olup, konunun imar komisyonuna havalesini teklif ediyorum dedi, teklif 

oybirliği ile kabul edildi. Başkan arkadaşlar gündemin bu maddesi ile ilgili 2.nci dilekçe 

Cumhuriyet Mahallesi 236 ada, 140 no’lu parselde  talep edilen plan değişikliği olup, konunun 

imar komisyonuna havalesini teklif ediyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. Başkan 

arkadaşlar gündemin bu maddesi ile ilgili 3.ncü dilekçe Cumhuriyet Mahallesi  347 ada, 32 

no’lu parselde  istenen  plan değişikliği talebi olup, konunun imar komisyonuna havalesini teklif 

ediyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. Başkan arkadaşlar gündemin bu maddesi ile 

ilgili 4.ncü  önerge tarafıma ait olup, Musazade Mahallesi Erol ÇARMIKLI Caddesi üzerinde  

Cumhuriyet Mahallesi girişinde bulunan  keskin viraj olan  ve zaman zaman trafik kazalarına 

sebebiyet veren bu alandaki imar yolunun  yeniden düzenlenmesi konusudur. Başkan arkadaşlar 

15 metrelik yol daha önce plana işlenmiştir. Bu alanda uygulanacak 18. Madde uygulaması ile  

keskin viraj olan yolun  bir kesiminin değiştirilerek, parsel sahiplerinin de haklarını koruyacak 
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şekilde  bir düzenleme yapılması uygun olur. Konunun  değerlendirilmek üzere imar 

komisyonuna havale edilmesini teklif ediyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. 

      Başkan arkadaşlar gündemimiz sona ermiş olup, gündem dışı  Ziya Hurşit ÇELİK  sözlü 

önergesinin olduğunu söyledi. Önergelerle ilgili kendisine söz veriyorum dedi. Söz alan Ziya 

Hurşit ÇELİK  kamuoyunun da gündeminde olan  İş Bankası Arhavi Şubesinin  kapanarak  

Hopa Şubesine taşınması  konusunda  belediye başkanı  meclis üyeleri olarak  bizler ne 

yapabiliriz diye bir öneride bulunmak istiyorum. Başkan arkadaşlar  son on yıldır ihracat 

1.ncileri  ve Artvin ili 1.nci, 2.nci   ve 3.ncü vergi  rekortmeni  ilçemizden çıkmaktadır. Yaklaşık 

60 yıldır ilçemizde hizmet veren  İş Bankası Şubesinin  iş hacmi gayet yüksektir. Kendileri ile 

yaptığımız görüşmelerde Türkiye genelinde  400’e yakın şubenin  kapatılması konusunda  İş 

Bankası yönetim kurulunun  karar aldığını söylediler. Bizler  bu konuyu  milletvekilimiz Sayın 

Faruk ÇELİK’e de aktardık. Kendileri  bugün  İş Bankası Genel Müdürü ile  bir araya gelecek          

Ayrıca, milletvekilimiz Sayın Uğur BAYRAKTUTAN’ı da  bu konunun takibi için  birkaç kez 

aradım ancak,  sanırım işlerinin yoğunluğu nedeni ile  telefonlarıma cevap veremedi. Bu 

sorunun çözümü için  Uğur Beyin de  gerekli istişareler  yaptığı yönünde bilgi aldım. Ayrıca,  

Ticaret Odası Başkanlığında  ilçemizdeki bütün sivil toplum örgütleri, iş adamları  ve diğer 

paydaşlarla birlikte sorunu  çözümü yönünde  yoğun çalışma yapmaktadırlar. Başkan arkadaşlar 

konu ile ilgili söz almak isteyenler var mıdır dedi, Söz alan üyelerden Emel ÖZKAN 

ERGÜNEY, artık her şey dijitalleşiyor. İnternet bankacılığı ile  şubeye gitmeden tüm işlemleri 

gerçekleştirebiliyoruz. Bu nedenle  hep  masrafları kısmak hem de  çok yakın iki ilçede  şube 

bulunmasını kısıtlamak isteyebilirler. Fakat  bu konunun  siyasallaştırılarak  bilgi kirliliği 

yapılması  doğru değil. Söz alan üyelerden Pelin YILDIZ Arhavi için bir banka daha açılması 

gerekirken  bir banka şubesinin kapatılması  doğru olmayacaktır. Eski bir banka çalışanı olarak  

dijital bankacılığı kullanan  kişi sayısının  söylendiği gibi çok fazla olmadığını düşünüyorum. 

Başkan arkadaşlar  konu ile ilgili  her türlü takipte olacağımızı, ancak  İş Bankası Yönetim 

Kurulunun  bu kararından  vazgeçmesi de  çok kolay olmayacaktır. 

       Başkan arkadaşlar Ziya Hurşit ÇELİK’in  2.nci sözlü önergesi için  kendisine söz 

veriyorum. Söz alan Ziya Hurşit ÇELİK tüm ülkemizin sorunu olan  ve ilçemizde de yaşanan 

sokak hayvanları ile ilgili yapılan bir takım işlemlerde  bazı rahatsızlıklar veren   konular 

hakkında  şikayetler var. Sokak hayvanları ile ilgili barınak yapılacak mı.? Veteriner Hekim 

istihdam edilse daha doğru olmaz mı ?, ayrıca kısırlaştırma yapmayı düşünüyormusunuz diye 

sordu. Söz alan üyelerden Mehmet AKSOYLU  çay fabrikası arkasında beslenen  yaklaşık 60 

civarındaki sokak hayvanının  denetimsiz bir şekilde  bakımının yapıldığını düşünüyorum. Bu 

sorun çevre ilçelerimizde de yaşanıyor. Bununla ilgili komşu ilçelerle birlikte ortak bir çalışma 

yapılması  daha doğru olur diye düşünüyorum. Başkan arkadaşlar  sokak hayvanları ile ilgili 

ilçemize yaraşır bir barınak elbette ki yapacağız. İnanın ki, şuan hizmet veren hayvan bakım 

evi resmen işkence alanı gibi. Çünkü buradaki sokak hayvanları beton üstünde yaşamlarını 

sürdürmektedirler. Bu nedenle  Milli Emlak’la görüştük ve kendilerinden  orman içerisinde  

uygun bir yer talep ettim. İnşallah bu konunun takipçisi olacağım. Bugüne kadar elimden gelen  

her türlü desteği verdik vermeye devam edeceğiz. Ancak,  bazı hayvan severlerimiz yaptığımız 

destekleri görmezden gelip, sokaklardan hayvanları gelişi güzel toplandığına dair sosyal 

medyada  paylaşımlar yapıp, bizi itibarsızlaşmaya çalışıyor. Bu doğru bir yaklaşım değil, 

mutlaka bizlerin olduğu gibi  sokak hayvanlarının da yaşam hakkı var. Ancak, komşu il ve 

ilçelerden  getirilip,  ilçemize bırakılan  gelişi güzel bir şekilde hayvanların sokaklarda 
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gezmeleri  vatandaşlarımız için zaman zaman tehlike yaratmaktadır. Bu konuda  gerek 

vatandaşlardan gerek ilçe esnafından da  yoğun şikayetler alıyoruz. Bu konunun çözümü ile 

ilgili Sayın Valimiz  ve diğer belediye başkanlarımızla da  görüşüyoruz. Söz alan Ziya Hurşit 

ÇELİK  acaba sizlerin bilgisinin dışında  bir takım çalışmalar yapılıyor mu dedi. Söz alan 

üyelerden Emel ÖZKAN ERGÜNEY  sokak hayvanlarının  gelişi güzel toplandığına dair bazı 

şikayetlerin olduğunu bunun belediye başkanımızın bilgisi dışında yapıldığını, amacın 

başkanımızı  itibarsızlaştırmak olduğunu düşünüyorum. Başkan arkadaşlar elbette ki bilgim 

dışında birtakım çalışmalar  yapılıyor olabilir. Bazen vatandaşlarımız la  bu sorunun çözümü 

için  kendisi devreye girip, çözüm üretiyor olabilir. Bütün bunları araştıracak ve bir çözüme 

kavuşturulacak. Elbetteki  uygun bir hayvan bakım evi yapıldığında  bir veteriner hekimle  

anlaşma yapılıp, sokak hayvanlarının kısırlaştırılarak reabilite edilmesi sağlanacaktır.  

       Başkan arkadaşlar  bildiğiniz üzere  seçim arifesinde  seçimlerden sonra  belediye başkanı 

seçilmem halinde  90 gün içerisinde  su sorununu çözeceğime dair söz vermiştim. Yaptığımız 

değerlendirmelerde  bu işi İller Bankası aracılığı ile yaparsak bize  yirmi milyon civarında  

maliyet yüklüyor. Elbette ki  borçlanarak hizmet yapmak  işin en kolay tarafı  uzun yıllar  bu 

borcu milletimizin omuzlarına yüklemeyi uygun bulmuyoruz. Bu nedenle  şehri besleyen su 

alma havzasının yaklaşık  2,5 km yukarısından  gelecek  yeni su kaynağı güzergahı için yaklaşık 

beş milyonluk boru gideri  DSİ tarafından karşılanacak, diğer imalatlar da  belediyemiz 

tarafından  yapılacak  ve bunun da  maliyetinin  üç milyon civarında olacağını  düşünüyoruz. 

Diğer bir konumuz  doğalgaz olup,  inşallah sayın valimizin de desteği ile yakın bir tarihte  

şehiriçi hattı  çalışmaları başlayacaktır. Diğer bir konu sahilde yapılacak olan  plaj projesi olup,  

milletvekilimiz  sayın Faruk ÇELİK seneye bu projenin  hizmete sunulabilmesi için bir an önce 

çalışmaların başlatılması talimatını verdi. Konu ile ilgili maddi kaynağın  kendisinin girişimleri 

ile  Kültür ve Turizm Bakanlığı  ödeneği ile karşılanacaktır. Bir başka konu uluslararası otobüs 

terminali elbette bu binanın yapımı ile ilgili  Vasfi KURDOĞLU başkanımıza teşekkür 

ediyoruz. Ancak, hem yapılan alanla ilgili hem de  imalatla ilgili eksiklerimiz var. Bir an önce 

bu eksiklikleri tamamlayarak  buranın hizmete  sunulmasını düşünüyoruz. 

 

   Başkan arkadaşlar gündemimizde görüşülecek konular bitmiştir.  05.06.2024 Çarşamba 

günü saat 14.00’de toplanmak üzere oturumu kapatıyorum dedi. 02.05.2024  

      

 

 

         Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM            Emel ÖZKAN ERGÜNEY    Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 


